
Referat til Skoleudviklingssamtale januar 2024  
 

Dagsorden Referat 
1. Velkomst v. Christian Rotbøl 

 

 

2. Opfølgning fra sidste års 
skoleudviklingssamtale 
 

Samarbejde med Sdr. Felding Skole: 

• Skoleleder med i 
forældremødet i 6.kl. 

• Gode initiativer/ideer er 
kommet på bordet vedr. 
samarbejdet med Sdr. 
Felding. Mangler at fuldføre 
opgaven/ At få søsat og 
prioriteret ideerne. 

 

3. Skolelederen præsenterer udvalgte 
udviklings- og indsatsområder – herunder 
perspektiver fra Skolebestyrelse, 
medarbejdere og elever 

 

Lars fremlagde 2 forsk. Eksempler på: 
Sammenlæsninger i en dagligdag på 
Skarrild Skole. 
Begge eksempler fungerer, men kan 
give udfordringer med hensyn til 
forældrene og deres ønsker til, hvem 
deres barn skal gå sammen med 
hvert andet år. Socialt fungerer det 
også godt med sammenlæsninger. 
 
Socioøkonomi og forældre: 
Sværere at være 2 klasser 
sammenlæst, især hvis der er flere 
sårbare børn i årgangene.  
 
Vi prøver virkelig at tage hensyn til 
forældrene og være rummelige, 
foruden at have medarbejderne med 
i dynamikkerne. 
 
Panelet foreslog: at det ville være en 
god ide at fremlægge eksemplerne, 
som nævnt ovenover (Lars power 
point om sammenlæsning og hvilke 
udfordringer det kan give.) for andre 
§24A skoler. 
 



Forskellige kulturer: lave nogle 
strategier for nye børn og forældre. 
(evt. på et fællesarrangement). 
 
Ny samarbejdsmodel: 
Kommet godt i gang. 
 
 
Brugertilfredshedsundersøgelse  
Gennemsnit 4.4 
 
 

4. Samtaleemner forvaltningen supplerer med  

• Som opfølgning på sidste års samtale; 
Hvordan er det gået med at undersøge, 
hvordan det går jeres elever fremadrettet? 

 

• Erfaringerne med afprøvning af BUVM´s nye 
sprogvurdering.  

Hvilke karakterer får børnene og 
hvilke uddannelser får de. 
UU har et system, hvor vi kan 
undersøge, hvordan det er gået med 
børn fra Skarrild Skole. 
Skarrild Skoles og Sdr. Feldings børn 
har flere børn, der kommer videre på 
ungdomsuddannelser end andre 
skoler. 
 
Sprogvurdering: 

• Valgt bl.a. på baggrund af at vi 
kun har 6 elever 

• Nemmere at tage 
• Ikke så mange ressourcer som 

et kæmpe system 
• Den viser, hvad vi har brug for 

 
 

5. Evt. 
 

Samarbejdspartnere: 
Dagrofa – Højbo - Skarrildhus 
Vi har kun Skarrildhus som 
samarbejdspartner lige nu og som vi 
også ønsker at fortsætte med. 
Eleverne skal nu skrive artikler om 
Skarrild Hus efter en overnatning 
derude. 
Lone Thomasen playmaker – evt. 
bruge hende til at hjælpe os med 
hensyn til samarbejdspartnere. 
Skarrild skole har de flotteste 
trivselstal fremlæg det for 
medarbejderne.  



Ellers ros til Skarrild Skole. 
 


